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 Päätösehdotus 
 
  Kaupunginhallitus toteaa, että kaupunginvaltuuston päätökset 

kokouksesta 12.5.2025 ovat syntyneet laillisessa järjestyksessä ja 
päättää panna ne täytäntöön seuraavasti: 
 
§ 17 Valtuuston kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 - ei toimenpiteitä 
 
§ 18 Pöytäkirjantarkastajien ja kokouksessa mahdollisesti 
tarvittavien ääntenlaskijoiden valinta 
- ei toimenpiteitä 
 
§ 19 Kokouksen työjärjestys  
- Todettiin esityslistan mukainen työjärjestys. Merkittiin tiedoksi 
Orimattilan Perussuomalaisten sekä Orimattilan Kokoomuksen ja 
Kristillisdemokraattien valtuustoryhmien järjestäytyminen. 
Varsinaisten kokousasioiden jälkeen muistamiset, kiitossanat ja 
tervehdykset 
 
§ 20 Kuntavaalien 2025 tulos  
- esityksen mukaisesti 
 
§ 21 Talousarviomuutos / 2025  
- esityksen mukaisesti 
 
§ 22 Hyvinvointiraportti 2024  
- esityksen mukaisesti 
 
§ 23 Hallintosääntömuutokset  
- esityksen mukaisesti 
 
§ 24 Varallisuuden hoidon sekä rahoitus- ja sijoitustoiminnan 
periaatteet 
- esityksen mukaisesti 
 
§ 25 Vesilaitoksen taseyksikön lakkauttaminen  
- esityksen mukaisesti 
 
§ 26 Hulevesimaksun hinnaston muutos  



- esityksen mukaisesti 
 
§ 27 Orimattilan Vesi Oy:n pääomalaina  
- esityksen mukaisesti 
 
§ 28 Rakennusjärjestyksen hyväksyminen  
- esityksen mukaisesti 
 
§ 29 Pennalan Porkkallion tonttien alennuskampanja  
- esityksen mukaisesti 
 
§ 30 Valtuutettu Tommi Hykkyrän luottamuspaikat ja lautamiehen 
nimeäminen 
- esityksen mukaisesti 
 
§ 31 Aloiteluettelo 2025  
- esityksen mukaisesti 
 
§ 32 Valtuutettujen aloitteet 
- Nuorisovaltuutetut Aava Hämäläinen ja Alisa Dahlström jättivät  
seuraavat aloitteet: 
• Alaikäisille mahdollisuus ilmaiseen ruokailuun  
työssäoppimisjaksolla 
• Yhteiskoulun ja Jokivarren yläkoulujen yhdistyminen 
Valtuutettu Riitta Lonka jätti aloitteen: 
• Ursan havaintokeskus Tähtikallion hyödyntäminen opetuksessa 
Pertti Laaksonen jätti aloitteet: 
• Tukea digiasioissa kuntalaisille 
• Kuivannon koulu ja päiväkoti 
Marko Suuronen (aloitetta ei ollut kirjallisena): 
• Puheenvuorossa pyydettiin erityisesti tulevia valtuutettuja  
muistamaan avoimuus elinvoimahankkeita kohtaan 
 

 Päätös Kaupunginhallitus totesi, että kaupunginvaltuuston päätökset 
kokouksesta 12.5.2025 ovat syntyneet laillisessa järjestyksessä ja 
päättää panna ne täytäntöön esittelytekstin mukaisesti. 
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